

Wednesday, 16th July 2025

الأربعاء، 16 يوليو 2025م

To: Boursa Kuwait P. O. Box 22235 The State of Kuwait

إلى السادة/ بورصة الكويت المحترم. ص. ب. 22235 دولة الكويت

Dear Sir/ Madam,

تحية طيبة وبعد،،،

Sub: Purchase of Treasury Shares

With reference to the above-mentioned subject, Bahrain Kuwait Insurance Company (B.S.C.) would like to inform the shareholders and the market of the Company's intention to purchase treasury shares through Bahrain Bourse, pursuant to the approval granted by Central Bank of Bahrain No. CMS/L288/25 dated 16th July 2025 to purchase up to 10% treasury shares within 90 days from the date of approval.

الموضوع: شراء أسهم الخزينة

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، تود الشركة البحرينية الكويتية للتأمين (ش.م.ب.) إعلام السادة المساهمين والسوق عن نية الشركة لشراء أسهم الخزينة من خلال بورصة البحرين، بناءً على الموافقة الممنوحة من قبل مصرف البحرين المركزي رقم CMS/L288/25 بتاريخ مصرف البحرين المركزي رقم 2025 ما لا يتجاوز %10 يوليو 2025م لشراء أسهم الخزينة بما لا يتجاوز %10 وذلك خلال مدة لا تتجاوز 90 يوماً من تاريخ الموافقة.

نسبة التملك الحالية 1.553%.

The current ownership is 1.553%.

This is for your kind information.

هذا للعلم والإحاطة.

Thanks and best regards,

وتفضلوا بقبول فائق التقدير والاحترام،

Ali Hasan Fardan Senior Manager, Legal & Compliance and Secretary to the Board



علي حسن فردان مدير أول، الشؤون القانونية والالتزام وسكرتير مجلس الإدارة